

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告：S18/19-153

校服換季

敬啟者：近日天氣回暖，本校定於 2019 年 4 月 29 日（星期一）起，全體同學改穿夏季校服。而 4 月 16 日至 4 月 27 日期間，學生可因應天氣情況穿著夏季校服或冬季校服回校。

請 貴家長留意，為學生訂購校服時，款式及顏色必須符合學校規定（請參閱學校網頁 www.cskms.edu.hk \有用連結\校服式樣）。


請於 4 月 1 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

如有查詢，請致電 2380 0241 與訓導主任聯絡。

此致
貴家長

2019 年 3 月 25 日




校長 招祥麒博士

回 條

校服換季

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S18/19-153）內容，業已知悉。

此致
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家 長 姓 名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 4 月 1 日或以前透過「家校通系統」回覆

2019 年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19-153

25th March, 2019

To: Parents

Changing to the Summer School Uniform

As the weather is becoming warmer, the school has decided to switch to the summer school uniform from 29th April (Monday) onwards. However, students may choose to wear the summer or the winter school uniform during the period from 16th to 27th April according to the weather condition.

When purchasing the school uniform, parents are kindly asked to pay attention to the design and color requirements (please refer to the school website www.cskms.edu.hk → Links → Uniform).

Please reply to this circular through the "School Comm System" on or before 1st April.

For enquiries, please contact the Discipline Master at 2380 0241. Thank you for your attention.



Chiu Cheung Ki

Dr. CHIU Cheung Ki
Principal

Reply Slip

Changing to the Summer School Uniform

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19-153 has been read and understood.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before 1st April 2019.

Date: _____